
Jalkapallojaoston kokous     MUISTIO  
 
Aika: 26.01.2023 klo 16.00 
Paikka: OP Tampere Hämeenkatu 12 
 
Paikalla: Heikki Tarvainen, Ilona Pasma, Matti Anttonen, Janne Räsänen, Jouko Turunen, Anssi Ylinen, Juha Pakarinen, 
Pekka Huikuri, Toni Hevonkorpi, Anna Grönroos, Timo Kotilainen, Miikka Kyllönen, Paula Rossi (poistui paikalta klo 
18:38), Leena Työläjärvi 
 

 
1. Kokouksen avaaminen ja osallistujat  
Heikki Tarvainen avasi kokouksen klo 16:00. Todettiin läsnäolijat. Sihteeriksi valittiin Anna Grönroos. 

  
2. Edellisen kokouksen muistio  
Käytiin läpi ja hyväksyttiin edellisen kokouksen muistio.  
  
3. Yleistä tiedotettavaa 

• Hybridiakatemia 
Hybridiakatemian perusajatuksena on sellaisen toimintaympäristön rakentaminen nuorille huippuvaiheen 
pelaajille, mikä mahdollistaa huippu-urheilun, opiskelun ja muun elämän yhteensovittamisen. Hallinnolli-
sena johtajana Ilveksestä on mukana Janne Räsänen, sisältöjohtajina toimivat Anssi Ylinen ja Mika Lahtinen. 
Aikataulu on tällä hetkellä haastava ja riippuvainen Palloliiton myöntämistä tuista.  Urheilu Akatemian puo-
lesta resurssit tarkentuvat myöhemmin. Yhteistyössä on mukana Ilves, Tampereen Urheiluakatemia sekä 
Palloliitto (Juho Rantala). 

 

• Hämeen Urheilugaala 3.2.2023 
Hämeen Urheilugaala pidetään 3.2.2023 Tampere-talon Sorsapuisto-Salissa. Päätettiin, että jaoston edus-
tajina gaalaan osallistuvat Ilona Pasma, Paula Rossi, Pekka Huikuri, Timo Kotilainen sekä Jouko Turunen. 

 

• Ilves Gaala 10.3.2023 
Ilves Edustuksen järjestämään Ilves Gaalaan johtokunnasta mukaan osallistuu 10 hlöä. Jaostostosta tilai-
suuteen ilmoittautuivat mukaan: Miikka Kyllönen, Matti Anttonen, Leena Työläjärvi, Anssi Ylinen, Juha 
Pakarinen, Pekka Huikuri, Henri Karhunen ja Anna Grönroos. Mahdolliset lisäilmoittautumiset 3.2. mennessä 

Annalle. 

 

• Jalkapallo Oy:n yhtiökokous pidetään ensi viikolla, esityslistalla mm. hallituksen jäsenten valinta. 
 

4. Olosuhteet  
Ilveskenttä: lämmitetty kenttä otettu käyttöön joulukuun aikana Vuoreksessa. 
 
Leinola: kentän tilanne on haastava.  Jos tehtäisiin laajennus, tarvittaisiin lisätoimenpiteitä. 
Pienennetään vanha nurmimatto ja mennään alkuperäisellä suunnitelmalla. Aidan tekeminen aloitetaan 
heti, kuin mahdollista.  

 
Tammela: Kilpailutus operaattorista pitäisi aueta alkuvuodesta 2023.  
 
Ahvenisjärvi: Ahvenisjärvi 1 on pois käytöstä koko kesän. 

 
Messukylä: kenttä menee remonttiin 1.8.2023. 

 
5. Strategiapäivitykset 

Urheilustrategian päävalintoja ja niiden taustoituksia on käyty läpi työpajassa 23.1., johon ovat osallistu-
neet Heikki Tarvainen, Matti Anttonen, Janne Räsänen, Toni Hevonkorpi, Risto Niklas-Salminen sekä Pallo-
liitosta Jorma Vertainen. Tarkastelun keskiössä oli Ilveksen Urheilustrategia, jossa on yhdistetty vuonna 
2021 toteutettu naisten/tyttöjen strategia ja 2022 toteutettu miesten/poikien strategia. Tarkastelun 



kohteena olivat seuraavat näkökulmat; Strategian päämittareiden toteutumat 2022, strategian tavoittei-
den 2026 tarkastelu ja päivitys sekä päävalintojen kehitystoimenpiteiden päivitys. 
 

 
6. Ilves Plus 

Ilves Plus toiminta siirtyy 1.3.2023 alkaen Mehiläinen Fysios alle. Yhteistyösopimus on tehty ajalle 
1.3.2023-31.12.2026 ja osapuolina ovat Ilves jalkapallojaosto ry sekä Mehiläinen Fysios. 

 
 
7. Yhteistyösopimukset 

Keskusteltiin ja käytiin läpi tulevia yhteistyösopimuksia. 
   

 
8. Talouskatsaus 

Käytiin läpi kassavirtalaskelma. 

 
9. Futis-Liigan toimintamaksut 

Käytiin läpi Futis-Liigan budjettiehdotus ja keskusteltiin toimintamaksuista. Keskustelun perusteella pää-
tettiin, että Pekka Huikuri laskee ja esittelee 27.1. vaihtoehtoiset laskelmat, joiden perusteella jaosto te-
kee whatssapp-kokouksessa päätökset Futis-Liigan toimintamaksuista. Kenttäolosuhteita on kehitetty ja 
yleinen kustannustaso on noussut, joten toimintamaksuja tullaan joiltain osin korottamaan. 

 
 

10. HOPA-rahaston stipendit 
Hakemuksia tuli määräaikaan mennessä yhteensä 35.  Näistä stipendi myönnettiin 14 hlölle, stipendien 

arvot 250-300 euroa/hakija. Toinen hakukierros avataan toukokuussa. Keväällä perustetaan ryhmä, johon 

koitetaan rekrytoida mukaan vapaaehtoisia, jotka voisivat ideoida varojenhankintaa Hopa-rahastoon. 

 
 

11. Ilves juniorijalkapallon tiedotusryhmä Whatsappiin 
 
Jo aiemmin keskustellun mukaisesti päätettiin perustaa Whatssappiin Ilves juniorijalkapallon erillinen tie-
dotusryhmä, jonka kautta jaetaan tärkeimmät seuran ja toimijoiden tiedotteet eteenpäin toimihenkilöille. 
Ryhmässä ei olisi kommentointimahdollisuutta, jotta tieto on napakasti kaikkien toimihenkilöiden saata-
villa. Kommentointimahdollisuus säilytetään jo olemassa olevissa tehtäväkohtaisissa ryhmissä. 
 
Ylläpitäjiksi päätettiin lisätä Matti Anttonen, Janne Räsänen, Jouko Turunen, Anssi Ylinen, Henri Karhunen, 
Pekka Huikuri, Vesa-Pekka Tuomaala, Heli Rekimies, Heikki Tarvainen, Ilona Pasma, Paula Rossi, Anna 
Grönroos, Miikka Kylllönen, Kaija Hämelahti sekä Saku Rinkinen. Matti työstää asiaa eteenpäin. 
 

 
12. Muut asiat  

Viestintäjoukkueenjohtajien koulutus ma 6.2.2023 Ilveskentän kahviossa. Saku ja Anna paikalla.  
 
Kaupungin vastaanotto 24.3.2023 osallistujat 160 hlö jalkapallo, 10 hlö futsal.  

 
13. Seuraavasta kokouksesta päättäminen 

Seuraava kokous ke 22.2.2023 klo 16–18. 
 
 

14. Kokouksen päättäminen  
Heikki Tarvainen päätti kokouksen klo 18.45. 

 


